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Zijdeproductie  -  Dieronvriendelijk karakter

In Metro van 17 november 2015 wordt melding gemaakt van een onderzoek van CE Delft 
in opdracht van Milieu Centraal, waaruit is gebleken dat wol en zijde de meest 
schadelijke kledingmaterialen voor het milieu zijn. 

In het geval van zijde wordt niet alleen gewezen op het inefficiënte productieproces, 
maar ook op het dieronvriendelijke karakter omdat de zijderupsen levend worden 
gekookt. Aangezien de minister al herhaaldelijk de pelshouderij in vraag heeft gesteld 
vanuit een ethisch perspectief, kunnen we ervan uitgaan dat ook de zijdeproductie - net 
als bont een luxeproduct - hem niet onberoerd zal laten vanuit het aspect dierenwelzijn.

1. Hoe schat de minister de zijdeproductie in vanuit het perspectief dierenwelzijn?

2. Is de minister van mening dat zijdeproductie op basis van bovenvermelde 
overwegingen moet uitdoven?

3. Is de minister van plan initiatieven te nemen die het publiek sensibiliseren rond het 
dieronvriendelijke karakter van zijdeproductie met het oog op het bijsturen van het 
koopgedrag inzake zijden stoffen?

4. Zal de minister het dieronvriendelijke karakter van zijdeproductie aankaarten op 
Europees niveau?
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Ik heb geen weet van wetenschappelijke studies waaruit blijkt dat zijderupsen pijn, lijden 
en/of ongemak kunnen ervaren. Het lijkt mij evident dat prioritair wordt ingezet op 
dossiers waar aantoonbare welzijnsvoordelen geboekt kunnen worden.


